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Propositioner



Proposition
angående reviderad budget för läsåret 2022/2023

Bakgrund

I budgeten som bestämdes på årsmötet för läsåret 22/23 fastställdes
att Freja skulle ansöka om 20 000kr i bidrag från JÄLM. Vid ansökan
om bidrag erhöll FREJA endast 15 000kr. I och med den förlorade inkomsten
behöver budgeten revideras. I samband med detta passar vi på att även
ändra andra poster som vi redan hittills sett behöver förändras. Ändringarna
som har gjorts är:

• Bidragsdelen från JÄLM minskas från 20 000 kr till 15 000 kr.

• Posten Stipendie/Bidrag utökas med 800kr eftersom vi får 800kr
i bidrag för tjejträffen och totalt 6000kr för pluggkvällarna.

• 50kr flyttas från posten Förbrukningsinventarier till Kontorsmaterial
då det är en bättre fördelning.

• Posten Inköp material och varor minskas med 2200kr för att balansera
ut att vi fick mindre bidrag från JÄLM än beräknat

• Posten Arrangemangskostnader minskas med 2000kr för att balansera
ut att vi fick mindre bidrag från JÄLM än beräknat

Yrkande
Jag yrkar därför

att revidera budgeten för läsåret 2022/2023 enligt bifogad
bild.
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Rebecka Eldh, Kassör FREJA
6/12-22
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Proposition
angående fastställande av medlemsavgift

Bakgrund
Medlemsavgiften ska årligen fastställas enligt stadgarna.

Yrkande
Vi yrkar därför

att ... fastställa medlemsavgiften för läsåret 2022/2023 till
0kr.

Vilma Larsson
6/12-22



Proposition
angående firmateckning

Bakgrund
Idag har alla som sitter i Frejas styrelse rätt att teckna föreningens
firma var och en för sig. Det innebär att varje enskild styrelseledamot
ensamt kan ingå avtal för föreningens räkning. I praktiken har dock
enbart ordförande och kassör tecknat firman den senaste åren. Vi i
styrelsen tycker också det är fullt tillräckligt.

Ändringsförslag

Ändra från att samtliga styrelsemöter har rätt att teckna firma var
och en för sig till att enbart kassör och ordförande har rätt att teckna
firma var och en för sig.

Yrkande
Vi yrkar därför

att i paragraf 3 i stadgarna stryka "Föreningens firma kan
tecknas av styrelsens ledamöter var och en för sig" och
ersätta med "Föreningens firma kan tecknas av kassör och
ordför var och en för sig"

Linn Rydberg
6/12-22

Vilma Larsson
6/12-22



Proposition
angående krav för att bli medlem

Bakgrund
FREJA är en liten och relativt nystartad förening. Fram tills nu har
FREJAs medlemsystem bestått av en enkät i google vilket har gett en
bra och smidig start av föreningen. Däremot hade ett stabilare och
säkrare medlemsystem hade varit till nytta både för medlemmar och styrelse.
Dels genom att styrelsen har bättre översikt över de aktiva medlemmarna
samt att medlemmarnas personuppgifter kan skyddas bättre. Likt F-sektionen
vill FREJA ansöka om att vara en medlemsförening till unga forskare
för att kunna ge en stabilare organisation och ta del av deras medlemsystem.
Detta kräver dock att föreningen inte kan avgränsa vårt medlemskap
till endast tjejer och icke-binära. Unga forskare kräver att alla
oavsett könstillhörighet har rätt att bli medlem. Trots att vem som
kan bli medlem i föreningen förändras kan verksamheten fortgå som tidigare
där vissa event riktar sig mot endast tjejer och ickebinära och andra
event där alla medlemmar är målgruppen. Som medlem i FREJA kommer
man också automatiskt bli medlem i unga forskare.

I och med att f-sektionen tar mot masterstudenter vill FREJA ge
möjlighet till dem att bli medlem. Därför vill vi utöka till att även
de som läser de specificerade programmen nedan.

Ändringsförslag
I stadgarna §4 Medlemskap ändra från att endast tjejer och ickebinära
kan vara medlemmar till alla som studerar eller har studerat på något
av programmen som tillhör f-sektionen och vill främja föreningens syfte
har rätt att vara medlem.

Yrkande
Vi yrkar därför



att ...
Ersätta följande stycke:
Alla kvinnor och icke-binära som studerar och har studerat
på något av programmen teknisk fysik, teknisk matematik
och teknisk nanovetenskap vid Lunds Tekniska Högskola samt
accepterar föreningens stadgar har rätt att bli medlemmar.
Ansökan om medlemskap samt utträde sker skriftligt till
föreningen. Medlemskapet ska regelbundet bekräftas.
Medlemsavgift fastställs årligen.
med:
Alla som studerar och har studerat på något av
nedanstående program:

• Civilingenjörsprogrammet i Teknisk Fysik

• Civilingenjörsprogrammet i Teknisk Matematik

• Civilingenjörsprogrammet i Teknisk Nanovetenskap

• Masterprogrammet Photonics

• Masterprogrammet Nanoscience

• Masterprogrammet Machine Learning, Systems and Control

vid Lunds Tekniska Högskola samt accepterar föreningens
stadgar och vill bidra till föreningens syfte har rätt
att bli medlem. Ansökan om medlemskap samt utträde sker
skriftligt till föreningen. Medlemskapet ska regelbundet
bekräftas. Medlemsavgift fastställs årligen.

Vilma Larsson
6/12-22

Linn Rydberg
6/12-22
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Proposition
angående införande av terminsmöten

Bakgrund
Fram tills nu har årsmöten hållits en gång om året, där bland annat alla styrelseposter har tillsats.
Förra året var det en helt ny styrelse som gick på för första gången sedan FREJA startades. Den
nya styrelsen upplevde att detta var utmanande eftersom ingen hade koll på hur organisationen brukar
skötas. Både D-sektionens och E-sektionens kvinnliga nätverk, D-chip och Elektra, har istället två
terminsmöten där halva styrelsen byts ut åt gången. FREJA vill sträva efter att engagera så många
av våra medlemmar som möjligt och därför tycker vi att det är bra att byta ut styrelsen efter ett
år, men om detta ska vara hållbart och inte kräva enorm arbetsbörda för den nya styrelsen tror vi
på ett liknande upplägg som D-chip och Elektra har.

I övergångsfasen skulle detta innebära att ett en del av styrelsen kommer att sitta kvar hela
nästkommande år, medan en annan del kommer att väljas på nytt (en vice ordförande och åtminstone
en styrelseledamot). Vid det första terminsmötet som då skulle hållas under hösten 2022 kan därför
en del av styrelsen välja att avgå, för att detta nya system ska komma igång.

Ändringsförslag

I stadgarna § 7 Årsmöte vill vi därför ändra så att det varje år ska hållas två terminsmöten, ett
på hösten senast den 31 november och ett på våren senast den 31 maj. Under de två terminsmötena
ska olika punkter behandlas. Vid vårterminsmötet ska bland annat val av vice ordförande, kassör,
åtminstone en styrelseledamot, revisor och valberedning genomföras. Vid höstterminsmötet ska bland
annat val av vice ordförande, åtminstone en styrelseledamot och valberedning genomföras.

Yrkande

Vi yrkar därför, i stadgarna § 7 Årsmöte,
att Ersätta följande stycke:

Årsmötet skall hållas senast 31 maj varje år. Årsmötet ska inledas med att
ordförande håller en skål. På årsmötet väljs ordförande, kassör, styrelseledamöter,
revisor och valberedning.
med:
Varje år skall två terminsmöten hållas. Ett skall hållas under vårterminen,

senast 31 maj, och ett under höstterminen, senast 30 november.

Terminsmöten ska inledas med att ordförande håller en skål.
På vårterminsmötet väljs vice ordförande, kassör, styrelseledamöter

revisor och valberedning.

På höstterminsmötet väljs vice ordförande,

styrelseledamöter och valberedning.
samt



att i stadgarna § 7.2 Ärenden vid årsmötet ersätta följande stycke:

Vid årsmötet ska följande behandlas och protokollföras:

• Val av ordförande, kassör, styrelseledamöter, revisor och valberedning

• Styrelsens verksamhetsberättelse

• Information om föreningens ekonomiska status

• Beslut om ansvarsfrihet

• Revisionsberättelse

• Beslut om verksamhetsplan

• Beslut om budget

• Behandla eventuella propositioner och motioner

med:
Vid vårterminsmötet ska följande behandlas och protokollföras:

• Val av vice ordförande, kassör, styrelseledamöter, revisor och valberedning

• Information om föreningens ekonomiska status

• Beslut om verksamhetsplan

• Beslut om budget

• Behandla eventuella propositioner och motioner

Vid höstterminsmötet ska följande behandlas och protokollföras:

• Val av vice ordförande, åtminstone en styrelseledamot och valberedning

• Beslut om att lägga styrelsens verksamhetsberättelse till handlingarna

• Revisionsberättelse

• Beslut om ansvarsfrihet

• Information om föreningens ekonomiska status

• Behandla eventuella propositioner och motioner

• Föregående verksamhetsårs verksamhetsberättelse

• Föregående verksamhetsårs bokslut
samt

att i alla stadgar ändra årsmöten till terminsmöten.
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Amanda Axelsson
2022-05-07

3



Proposition
angående styrelsens sammansättning

Bakgrund
Med anledning av propositionen angående införande av två terminsmöten
måste ytterligare förtydliganden om styrelsens mandatperiod göras.
Bakgrunden till införandet av två terminsmöten, istället för ett årsmöte,
var att halva styrelsen ska kunna bytas ut varje termin. Med anledning
av detta vill vi även ändra styrelsens sammansättning. Framför allt
vill vi ändra så att posten vice ordförande efter ett halvår övergår
till ordförande nästkommande halvår, och därmed att det inte längre
är en ordförande som väljs av terminsmötet, utan en vice som sedan
blir ordförande. Detta är med anledning att vi tror att det kan vara
bra att först jobba nära den sittande ordförande som vice ordförande,
innan man själv kliver på posten som ordförande. Vi tror även att
detta kommer göra steget att söka till ordförande mindre.

Ändringsförslag
I stadgarna § 8 Styrelsen vill vi därför ändra så att styrelsens mandatperiod
är ett år från tillträde på posten, istället för ett verksamhetsår.
Vi vill även ändra så att styrelsen ska bestå av en ordförande, en
vice ordförande, en kassör och en till fyra styrelseledamöter. Posten
vice ordförande vill vi ska övergå till ordförande efter ett halvår.

Yrkande
Vi yrkar därför, i stadgarna § 8 Styrelsen,

att Ersätta följande mening:
Styrelsens mandatperiod är ett verksamhetsår.
med:
Styrelsemedlemmarnas mandatperiod är ett år från tillträde på posten.

Styrelsemedlemmar som väljs på vårterminsmötet tillträder 1 juli.

Styrelsemedlemmar som väljs på höstterminsmötet tillträder 1 januari.

samt



att i stadgarna § 8.2 Sammansättning ersätta följande mening:
Styrelsen består av en ordförande, en kassör och en till
fem styrelseledamöter.
med:
Styrelsen består av en ordförande, en vice ordförande,

en kassör och en till fyra ledamöter.

Posten vice ordförande övergår efter ett halvår

till ordförande nästkommande halvår.

Amanda Axelsson
2022-05-07
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